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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der har været afholdt praktik og brobygning for elever i overbygningen. 

Elevrådet arbejder videre med ”ønskeseddel” og initiativer, som bestyrelsen evt. skal 

være behjælpelig med at søge midler til – f.eks. via fonde. 

 

 

3. Principper (D + B) - bilag 

Elevers brug af mobiltelefoner og andre digitale enheder i skole og SFO. 

Der var enighed om at bibeholde nuværende princip med en enkelt redaktionel 

ændring. Ordet ”mobiltelefoner” fjernes, da de indgår under begrebet ”digitale 

enheder” – princippet sættes på dagsordenen til endelig godkendelse på næste møde. 

  

Indskrivning og klassedannelse i 0. klasse 

Marie fremlagde udvalgets udkast til et nyt princip, som blev godkendt med en enkelt 

tilføjelse. Marie fremsender endeligt princip, som fremover blot hedder ”Klassedan-

nelse i 0. klasse”, da indskrivning ikke er omtalt i princippet. 

 

 

4. Rammer for skoleskemaet i skoleåret 23/24 (B) - bilag 

Folkeskoleloven og folkeskoleforliget giver den enkelte skole mulighed for at afkorte 

skoledagen på de enkelte klassetrin. Den eventuelle afkortning af skoletiden skal 

lægges som en ressource som f.eks. 2-voksen. 
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Side 2 

Dorte fremlagde de fordele, som lærergruppen har drøftet, hvis skoledagen afkortes, 

og den ekstra ressource afvikles i en to-voksenordning. 

  

Der er en stor gruppe af lærere, der ønsker dette tiltag med henblik på at kunne lave 

co-teaching/to-voksenundervisning og dermed kunne arbejde mere i teams. 

 

Skolebestyrelsen efterlyste, at evt. ulemper også var blevet belyst i dokumentet. 

 

Brian ser en ulempe i, at fordybelse og praktisk undervisning, som har været en 

mulighed i den understøttende undervisning, forsvinder. 

 

Bestyrelsen besluttede efter afstemning (7 for, 2 neutral og 1 imod (Brian Beck)) at 

konvertere 32 lektioner understøttende undervisning og studiecafe på 4. – 9. årgang 

til to-voksnetimer under forudsætning af, at nedenstående punkter prioriteres. 

 

• De 32 lektioner skal fordeles med 4 lektioner i hver klasse fra 4. – 7. årgang.  

Beslutningen begrundes med følgende: Det prioriteres, at timeantallet med to-

voksenfunktion skal kunne bidrage væsentlig ind i den enkelte klasse.  

På 8. årgang konverteres kun studiecafeen (én lektion), da den understøttende 

undervisning (2 lektioner) er forbeholdt til konfirmandundervisning. 

På 9. årgang er der fokus på afgangsprøverne, og behovet for to-voksenord-

ningen prioriteres ikke. 

 

• De 4 lektioner skal tilgodese alle elever og er ikke specifikt tiltænkt elever med 

særlige udfordringer. 

 

• Det skal prioriteres, at de 4 lektioner indeholder elementer fra UUV. Tværfaglig 

sparring skal prioriteres, så børnene oplever mere afvekslende undervisning, og 

det er vigtigt, at elementerne fra UUV ikke forsvinder fra skemaet. 

  

• Lektioner skal som udgangspunkt kobles på et fag, men der er enighed om, at 

lektionerne kan fordeles forskelligt i de to skemasemestre 

 

Den praktiske udmøntning skal drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

 

Skolebestyrelsen ønsker et princip for den praktiske udmøntning af timerne, og at dette 

princip skal udarbejdes i samarbejde med personalegruppen og ledelsen.  

 

Derfor har skolebestyrelsen bedt om et udkast, fra Dorte og medarbejdergruppen, 

omhandlende principper for to voksne i undervisningen. 

 

Skolebestyrelsen har også bedt om en plan fra ledelsen, for hvordan to-

voksenordningen understøttes og følges op af ledelsen. 

 

Begge dele forventes forelagt skolebestyrelsesmødet i maj.  

 

 

5. Grøn arbejdsdag (D + B) – Marie 

Skolen har tidligere afviklet grøn arbejdsdag, men der ligger en prioritering af 

medarbejdernes arbejdstid, der skal drøftes. 

Teknisk serviceleder, som tidligere har været primus motor på denne dag, kan ikke 

deltage fremover efter ny organisering af teknisk service. 

Uffe taler med Tania om evt. planlægning af sådan en dag. 
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Side 3 

 

6. Afslutning af skolens budgetår 2022 (O) 

Uffe gennemgik udleveret bilag over skolens økonomi i regnskabsåret 2022. 

 

 

7. Planlægningen af skoleåret 23/24 (O) 

Skoleårets planlægning udsættes til maj, da der først skal ansættes ca. 5 nye lærere, 

som skal indgå i fag- og opgavefordelingen. 

Personaletilretningen skyldes tre pensioneringer og udvidelse med en klasse på 9. 

årgang. 

 

 

8. Oversigt over skolens nationale test i skoleåret 21/22 (O) – bilag 

Punktet udsættes til næste møde 

 

 

9. Forældrehenvendelse (D + B) – bilag, Betina 

Betina har modtaget en skrivelse, hvor en forælder ønsker en tydeligere beskrivelse af 

strukturen på skolens fagdage i god tid inden selve dagen. 

 

Skrivelsen drøftet, og skolebestyrelsen understreger, at det selvfølgelig er vigtigt, at 

både børn og forældre er informeret om indholdet af fagdagene i god tid.  

Det understreges også fra både forældre og elevrepræsentanter, at fagdagene generelt 

er noget mange børn er glade for. Skolebestyrelsen sender forælderen et svar.  

 

 

10.  Info 

 

• Formanden 

Intet 

 

• SFO 

SFO har valgt et nyt navn til det ikke så mundrette glidende overgang (GLO), 

som på Sdr. Bjert skole nu hedder "Spireskolen" 

Der har været afholdt forældremøde for forældre til elever i ”Spireskolen”. 

 

• Skole 

Der har været afholdt opfølgningsmøder på værdidebatten, og projekter er 

igangsat i forskellige grupper 

Der er aftalt opfølgning på et af de kommende møder 

 

• Ledelse 

Lærer Brit Kjær Evermann er startet 01.03.23 

Lærer Søren Flebbe starter 01.04.23 

Børnehaveklasseleder Anita Kristensen starter 01.04.23 

 

 

11.  Eventuelt 

 Det præciseres, at bilag til et bestyrelsesmøde skal udsendes inden mødet. 

 Der ønskes en uddybning af dagsordenspunkter og tid på punkterne på mødernes  

 dagsorden 
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Side 4 

 

Kommende møder. 

  

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2022-2023 

Onsdag 03.05.23   kl. 17.00 – 19.30 

Torsdag 15.06.23  kl. 17.00 – med efterfølgende spisning 

                           

 

 

 

 

 

 

 


